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“Szpitale bez kontraktów”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Do tej pory żaden ze szpitali podlegających marszałkowi województwa świętokrzyskiego nie
podpisał  kontraktu  z  Narodowym  Funduszem  Zdrowia.  Czy  ich  szefowie  dojdą  do
porozumienia z dyrekcją funduszu okaże się jutro, bo na jutro w siedzibie NFZ zaplanowano
spotkanie w tej sprawie.

Dziś dyrektorzy placówek marszałkowskich po raz kolejny spotkali  się i  przygotowywali
wspólną  strategię.  Dyrektor  Świętokrzyskiego  Centrum  Onkologii  Stanisław  Góźdź
informuje, że w jutrzejszych negocjacjach z przedstawicielami świętokrzyskiego oddziału
funduszu weźmie również członek zarządu województwa Marek Gos.

Stanisław Góźdź tłumaczy, że dyrektorzy mają zastrzeżenia do propozycji NFZ. Kierujący
szpitalami otrzymali z funduszu zapewnienie, że szpitale w pierwszej połowie 2009 roku nie
dostaną mniej  pieniędzy  niż  w drugiej  połowie  mijającego roku.  Jest  też  szansa,  że  w
porównaniu z ubiegłym rokiem wzrośnie liczba zakontraktowanych zabiegów.

Według dyrektorów najważniejszym elementem propozycji funduszu jest zwiększenie liczby
przyznawanych punktów za procedury medyczne. Centrala funduszu nie zgodziła się jednak
na wycenę jednego punktu. Szpitale otrzymają 51 zł za punkt. Jeśli dojdzie do zawarcia
porozumienia, to zostanie ono podpisane tylko na pół roku.


